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Beslutningsreferat for hovedbestyrelsesmøde lørdag den 23. november 2024  
 

Tilstede var: Jens Peter Hansen, Mia Maar Andersen (fra kl. 14), Ida Enghave, John Gade, Søren 

Pedersen, Claus Nordahl, Mike White, Villy Lauritsen og Inger Plum. Signe Strandgaard deltog på 

teams.  

Fra sekretariatet deltog Kenneth Øhrberg Krag og Jane Kofod. Jørgen Schlosser deltog i pkt. 14. 

 
 

1 / Valg af mødeleder og 

godkendelse af dagsorden 

Søren Pedersen blev valgt som mødeleder. Dagsorden blev godkendt 

2 / Velkommen til ny besty-

relse og nyt år i bestyrelsen 

Punktet blev gennemgået 

 

3 / Opfølgningspunkter fra 

seneste møde  

Punktet blev gennemgået 

Punkter til beslutning/godkendelse 

4 / Konstituering af ny besty-

relse efter landsmøde  

Søren Pedersen valgt som næstformand for en toårig periode (2025-2026). 

Mike White valgt som ansvarlig for bevillinger til lokalafdelinger/lokale repræ-

sentanter for en toårig periode (2025-2026). 

5 / Mødeplan 2025 og besty-

relsesårets årshjul 2025  

Mødeplan blev godkendt og med mulighed for at indkalde til kortere, virtuelle 

ad-hoc temamøder uden formalia, hvis behovet opstår.  

HB drøfter form og nærmere karakter på HB’s arbejde på senere tidspunkt. 

Årshjul blev godkendt. 

6 / Fordeling af lokalafdelin-

ger og lokale repræsentan-

ters kontaktpersoner i HB  

Frederikshavn overgår til Mike White, og herefter blev fordelingen godkendt 

som fremlagt. 

7 / Repræsentation og in-

terne / eksterne organer  

John Gade overtager fra Niels Wellendorf i Rådet for Bæredygtig Trafik, og 

Kenneth Laursen overtager fra Inger Larsen Ørbæk i Foreningen af Herberger 

langs Hærvejen. Derudover er fordelingen godkendt. 

De interne frivilligudvalg i forhold til hvervning og digitalt stelnummer nedlæg-

ges pr dags dato således, at frivillige fortsat kan tage initiativ til konkrete hver-

veaktiviteter, mens den bredere hverveindsats og stelnummerindsatsen frem-

adrettet er forankret i sekretariatet.  

Punkter til orientering/drøftelse 

8 / Evaluering af landsmøde 

og opfølgningspunkter  

Punktet blev drøftet, og sekretariatet tager de øvrige refleksioner ift. landsmø-

dets afvikling med til næste års planlægning (stemmesedlers udformning, præ-

sentation af kandidater, elektroniske afstemninger). 

9 / Igangsættelse af proces 

for modernisering af ved-

tægterne til landsmøde 2025  

En arbejdsgruppe bestående af Jens Peter Hansen, Signe Strandvig, Ida Eng-

have og Kenneth Øhrberg Krag – herunder inddragelse af den øvrige HB – dri-

ver processen.  
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10 / Genbesøge strategi Status på strategien blev drøftet – herunder et muligt potentiale i at arbejde 

mere med cykelturisme og balancen med Dansk Cykelturisme samt det strate-

giske aspekt i arbejdet med medlemshvervning. Opbakning til videre arbejde 

med inclusive cycling (evt. Solsikkesnoren-projekt). 

Der gennemføres en temadrøftelse af det strategiske niveau i arbejdet med 

medlemshvervning på bestyrelsesseminaret til februar.  

Der arbejdes i 2025 videre med planlagte fokusområder jf. strategien.  

11 / Præsentation v. sekreta-

riatet over aktuelle aktivite-

ter og indsatser inkl. arbej-

det med forankring 

Punktet blev gennemgået 

12 / Sparring på mulige 

fremtidige indsatser  

HB drøftede perspektiver og muligheder i ideerne - herunder mulige finansie-

ringskilder og alliancepartnere 

13 / Drøftelse af Cyklistfor-

bundets position i forhold til 

e-knallerter (fatbikes)  

Punktet blev drøftet i enighed om, at det er et komplekst emne, og at der ikke 

på nuværende tidspunkt kan skabes enighed om en fast position og stillingta-

gen til alle delelementer i temaet. Direktøren adresserer på baggrund af drøf-

telsen de forskellige udfordringer etc. i det videre arbejde.  

14 / Kommunikationsstrategi  Punktet blev behandlet, og sekretariatet arbejder videre med strategien. 

15 / Økonomi  Punktet blev behandlet herunder en godkendelse af at justere budget 2025 

med en pulje til kompetenceudvikling i sekretariatet. 

16 / Ledelsesberetning / Bi-

lag 11 

Punktet blev gennemgået 

17 / Orientering fra landsfor-

mand 

Punktet blev gennemgået 

18 / Eventuelt Punktet blev gennemgået 

19 / Opfølgningspunkter fra 

dette møde  

Punktet blev pga. tiden ikke gennemgået 

20 / Evaluering af mødet Punktet blev gennemgået 

 


